

Dagsorden til repræsentantskabsmøde nr. 6 (KKR6) afholdes d. 1/4 på Repræsentantskabsweekend

AFBUD: Bedes sendes til noah.westh@fadl.dk hurtigst muligt.

TILSTEDE:

ANNA B, MAGNUS, ARENDSE, SIMON S, CHARLOTTE, RASMUS D, NOAH, INBAR,
ALEXANDER, JOSEFINE, JOHAN, RASMUS V, REBECCA, PETER

* = Skriftligt bilagsmateriale, se bilagsdokumentet.

FORSLAG TIL DAGSORDEN

1. Formalia

- a. **Valg af dirigent** (Forslag: Anna)
- b. **Valg af referent** (Forslag: Rasmus D)
- c. **Valg af SoMe ansvarlig**
 - i. Ingen valgt i anledning af at det er repper weekend 😊
- d. **Godkendelse af referat fra sidste repræsentantskabsmøder (KKR5)***
 - i. godkendt
- e. **Godkendelse af dagsordenen**
 - i. Punkt

2. Korte meddelelser

- a. **FADL Københavns Kredsforeningen (KKF)**
 - i. **Arrangement og foredragsudvalget (AFU)**
 - ii. **Kursusudvalget**
 1. Dyrt at lege lokaler på KU
 - a. Snak med Christian Benson om det

b. Det pointeres at det kun er KU studerende der har adgang til kurserne

2. FADL IT har fået bevilget 10 timer til at opdatere kursussiden op hjemmesiden

iii. PR udvalg

1. Husk man kan lave FADL takeover

2. Takeover med FADL medlemmer (ikke reppere), f. eks. nogen der skal til Grønland

b. Tillidsrepræsentanterne (TR)

c. FADL København Vagtbureau (KVB)

i. Vagtbureauet vil gerne betale ½ af FADL på rustur

d. FADLs Hovedforeningen (HF)

i. Formandskabet (FS)

1. Noget med noget markedsundersøgelse i fht. hvad medlemmer/ikke medlemmer bruger FADL til. Mathias er ved at lave et kæmpe data udtræk med medlemmer frafald/indmelding/semester.

2. Til LREP skal vi kigge på uddannelsespolitik, og vi skal formulere hvad FADL mener om diverse emner.

ii. KKF's hovedbestyrelsesmedlemmer

iii. OKU

1. Sygplejvikar/Ventilatør gruppen (SVG)

a. Der fortælles om at det kan være svært at finde Klaus' kontaktinformation på hjemmesiden

b. Der skal laves en ny email der hedder overenskomst@fadl.dk der videresender til måske Klaus

2. Lægevikargruppen (LVG)

3. Universitetsansattes udvalg (UAG)

iv. National Medlemsfordelsudvalg (nMFU)

1. Har haft møde med tryk-manden, der fortalte om nogen ting man slet ikke anede. Han vil gerne komme til næste basisgruppe bazar.

v. Uddannelsespolitisk udvalg (UPU)

1. I fht. Studieundersøgelsen overall er det gået dårlig med svarprocenten over hele landet hvorfor fristen er blevet forlænget.
2. Der foreslås at få den op på skærmene på KU. Josefine har en kontakt.
3. Klinik prisen er blevet uddelt, og Roskilde BUP blev rigtig glade for den 😊.

e. FADLs Forlag

f. Andre

- i. -

3. FADLs støttepulje

På KKR5 blev der lagt op til en drøftelse af hvilke parametre der skal skitseres på hjemmesiden i forbindelse med støttepulje. Derudover om vi skal have standardsatser for forplejning.

- a. Det skal være udførlige interne retningslinjer.
- b. Men der må gerne være nogle eksterne retningslinjer, som ansøgerne kan se. Kan tilføjes under "sådan laver du bilag til din ansøgning" på hjemmesiden.
 - i. Også for at undgå dobbeltarbejde med at svare emails om hvorfor man får mindre nu i fht. hvad man plejer
 - ii. Det skal fremgå ansøgningen om det er et åbent/lukket arrangement, om det inkluderer forplejning ...

- c.** Skal vi sætte en standard pris for hvor meget vi vil give?
- i. Det sikrer at alle ansøgninger får lige meget "mad" – hvilket er fair
 - ii. Delte holdninger:
 1. Der pointeres at vi ikke er en pizza dispensere. Man kan lave en lækker dahl selv.
 2. Der pointeres at vi er det eneste sted for studentermiljøet der giver penge til forplejning, hvorfor vi ikke skal være lige så hårde. Der foreslås konkret 50 kr
 3. Der foreslås at støtte op til et fast beløb som en guideline.
 4. Der foreslås fuld forplejning til frivillige/arrangører
 - iii. Der er enighed om at vi vil gerne pleje de frivillige ildsjæle og arrangørerne af arrangementer, men ikke "dem der bare kommer fordi der er gratis pizza".
 1. Der foreslås kun at støtte til lukkede arrangementer (og ikke åbne arrangementer såsom foredrag)
 - iv. Der er nået til enighed om 40-50 kr
- d.** Skal støtteansøgningen komme før/efter arrangementet er afholdt?
- i. Vi får ikke reklame for vores støttepenge hvis ansøgningen behandles/sendes efter arrangementet. Hvis vi får ansøgningen før, kan vi i FADL også indtænke PR for os.
 - ii. Der foreslås at til interne guidelines skal støtteansøgning komme før
 - iii. Der foreslås at vi bevilger før arrangementet, sender pengene efter arrangementet, og at man sender kvittering/opfølgning på det
 1. Ikke for at være specifikke med hvor mange penge/peanuts hver deltager får, men for at der er gennemsigtighed. Det tænkes at det skal være en sekretariats medarbejders job. De behøver ikke engang kigge dem igennem, det er af symbolsk betydning for gennemsigtigheden.

- iv. Der foreslås meget i stil med ovenstående at vi refunderer penge frem for at bevilge penge.
- v. Hvis det påkræves at ansøgningen sendes før skal det være tydeligt hvornår vi har næste KKR møde, for at forhindre at ansøgerne ramler ind i kalender problemer i fht. ingen KKR møder i eksamensperioder m.v.
- vi. Det har enorm PR værdi at vi støtter basisgrupperne og ansøgere
- vii. Vi vil gerne vide om en basisgruppe har fået penge andetsteds fra så vi kan støtte så mange basisgrupper som muligt
- viii. Der foreslås at vi man kan søge på for- og bagkant, og vi ikke skal være stringente med at kigge kvitteringer og skal tillade at basisgrupperne skal søge den mængde penge de mangler da.
- ix. Basisgrupperne skal selv vide om de har økonomien til at afholde arrangementet eller ej afhængigt af om de får bevillingen eller ej. For deres egen skyld burde alle altså søge inden arrangementdagen.
- x. Det er væsentligt billigere at refundere fremfor at forhåndsgodkende, fordi forhåndsgodkendte penge aldrig vil komme tilbage hvis der er for mange.
- xi. Der stemmes om ansøgningstidspunkt skal være før/efter arrangementsdatoen
 - 1. 0 stemmer kun før arrangementet
 - 2. 8 stemmer før OG efter arrangementet
 - 3. 5 stemmer blankt
- e.** Skal vi have dokumentation for afgifter eller ej?
 - i. Der foreslås at man sender kvittering/opfølgning på arrangementet. Ikke for at være specifikke med hvor mange penge/peanuts hver deltager får, men for at der er gennemsigtighed. Det tænkes at det skal være en sekretariats

medarbejders job. De behøver ikke engang kigge dem igennem, det er af symbolsk betydning for gennemsigtigheden.

ii. Der stemmes om det skal stå i eksterne guidelines at vi skal have dokumentation

- 1. 6 stemmer for dokumentation**
- 2. 3 stemmer imod dokumentation**
- 3. 4 stemmer blankt**

f. Eventuelt:

i. Skal der nedsættes et bevillings udvalg der godkender/nedkender ansøgninger?

- 1.** Støttepuljen er lille i fht. hele budgettet og vi bruger uproportionalt meget tid på det.
- 2.** Det er en af de sjovere ting ved at være repræsentant at være med til at behandle ansøgninger
- 3.** Der kommer mange gode pointer under bevilgingsansøgningsdiskussionerne, der vil være ærgelige at gå glip af.
- 4.** Der stemmes om der skal udsættes et udvalg
 - a.** 2 stemmer for
 - b.** 9 stemmer imod
 - c.** 3 stemmer blankt
 - d.**

4. IMCC/sexekspresen/FADL pride

- a.** Datoen er lørdag d. 19 august
- b.** Der arbejdes på at lave en fælles gruppe til pride paraden med sex-eks og IMCC. Sex-eks og IMCC vil gerne stå for brunch og fjerboer og glitter m.v. De har tidligere brugt 7.000 kr på sådan et arrangement.
- c.** Der skal laves et FADL pride banner

- d. Da vi selv skal være med til at arrangere priden skal pengene ikke være via en støtteansøgning.
- e. Andre FADL byer skal også inviteres – men det skal umiddelbart ikke være et nationalt projekt. Hvis banneret sendes rundt i landet er det hovedforeningens penge der kan bruges til at betale dette.
- f. IMCC har også egne penge som de selv kan smide i bøssen ;DD
 - i. Josefine snakker med dem
- g. Simon S foreslår vi skal have en vogn!

5. Grænsen mellem FADL og VB.

Diskussion om arbejdet med grænsen imellem FADL og VB i vores kommunikation og drøftelse.

Punktet indledes af kort præsentation af VB's struktur og vedtægter ved Noah

6. Penzum *

Penzum har uddybet deres forespørgsel på køb af podcast.

Det har ikke været muligt at forefinde en kontrakt fra sidste års køb, og altså er det ikke juridisk specificeret at købet af annoncering skulle være 'absolut'

1. Penzum tidligere Curriculy. Vi føler de har snydt os – vi havde fået at vide det var tidsubegrænsede annoncer. De siger nu det er 6 måneder ad gangen.
2. Vi havde bedt om at få aftalen på skrift dengang, men det har vi desværre aldrig fået.
3. Vi fortæller dem at vi ikke er interesseret i dette "da vores PR budget er brugt for dette semester, men vi vil henvende os til jer hvis det bliver relevant igen".

4. Det kan blive relevant igen når de laver pensum podcasts til tidligere semestre.

7. Dagordenspunkter til Hovedbestyrelsesmøde

- a. HB glæder sig
- b. Strukturering af FS & HB skal tages op

8. Støtteansøgning*

OSM søger om 3000kr.

Der resterer 26323 kroner af støttepuljen.

- De søger ikke om noget konkret, men til alm. Drift
- Meningen med støttepuljen er ikke til drift, men til specielle udgifter
- Vi vil rigtig gerne støtte dem! Men ikke når der ikke foreligger arrangementsudgift
- Konklusion: Vi støtter ikke

Panum runners søger om 3000 kr

- Panum runners vil gerne søge om 3000 kr til tilskud til runners løber til Royal Run (SIMS medlemmer eller ej) hvor de efterfølgende spiser hjemmelavet pizza. Forventet 20-25 brugere
- Vi kan evt. foreslå at de gerne må være i kantinen den lørdag frem for studhus for PR effekt
- Der pointeres at panum vinklen på arrangementet er svag. Royal Run giver ikke ekstra studieaktivitet på panum. Der er ikke noget arrangørpleje i det, da Royal Run er arrangeret af andre.
- Foreslag: Vi kan betale forplejningen og sodavand efterfølgende på FADL huset? Charlotte kan være til stede til at facilitere adgang.

- Det pointeres at de ikke har bedt om penge til pizza & sodavand på FADL huset. Svar alternativt at de er velkomne til at låne deres lokaler eller om der er andet (læs: pizza og sodavand) vi kan hjælpe med?
- Konklusion: Ingen penge, men de skal være velkomne til at søge om andet (f. eks. pizza og sodavand efter royal run)

9. Mødekalender*

Til orientering findes mødekalenderen i bilag

10. Snackansvarlige til næste møde

- a. Ida

11. Eventuelt

- a. Ny støvsuge til FADL vedtages

Med venlig hilsen

Noah Nøhr Hjorth Westh

Kredsformand, FADL København